
 

HANSTHOLM SKOLE 
Skolebestyrelsesmøde 16. januar 2023 kl. 17:00-19:00 
Møderække: 15/8, 13/9, 9/11, 16/1, 14/3, 12/4, 15/6 

 
Tilstede: Elevråd + Birgitte, Bente, Berit, Cathrine, Christina, 
Jeanett, Jimmi, Peter, Karina, Anna, Søren og Søren 
 
Afbud: Christian 
 
Dagsorden: 
 

 

1. Elevråd 17:00-17:20 

 

 

 

Julieta deltager fra det store elevråd: 

I fællesbestyrelsen er der valgt et overordnet 

tema; ”Mental sundhed”, som der kan arbejdes 

med ude på skolerne. Det arbejdes der videre 

med både i bestyrelsen og i det lokale elevråd. 

Fællesbestyrelsen er sammensat af 6 elever fra 

forskellige skoler i kommunen.  

Lokalt har det store elever talt om at lave noget 

på tværs af skolen – eks cykelsponsorløb og 

åbent hus med salg fra boder. Elevråds-         

repræsentanten mener godt, det kunne være en 

lørdag.  

Birgitte refererer fra Mellemtrins elevrådet: 

Mellemtrinselevrådet bliver skralde-ambassa-

dører og skal rundt i klasserne og hjælpe med 

at få gang i affaldssortering.  

Fed fri fredag.  

På mellemtrinnet er det blevet besluttet, at der 

ikke må bruges Chromebook i 10-pausen, det 

har medvirket til, at der er kommet rigtig godt 

gang i lege-aktiviteter.  

Der er en del ønsker fra klaserne, som der tales 

videre om – noget kan der arbejdes videre med, 

noget gives videre til pedeller. 

Det store elevråd foreslår, at deres cykelskur 

deles op, så Mellemtrinnet også kan bruge det. 

Boden – ledelsens kigger på det igen, og tager 

det med på koordinatormøde. 

 

   Hanstholm skole 



 

 

2. Meddelelsesbogen beslutning 17:20-17:40 

 

 

 

Søren præsenterer år 0 for Meddelslesbogen.  

Skal offentliggøres en gang og skal indeholde 

et fagligt og et socialt mål.                                 

For udskolingselever skal der også være et mål 

for hvordan eleverne bliver uddannelses-         

parate. 

Elever med særlige behov skal have den          

udvidede Medelelsesbog, hvor indsatser der er 

iværksat omkring eleven synliggøres. 

Meddelsesbogen vil i år se forskellige ud –            

vi lærer og samler op undervejs.  

Der ønskes deadlines for offentliggørelse. 

Dette tages op med personalet.  

Skolebestyrelsen nikker til planen.  

 

 

3. Økonomi 17:40-18:00 

 

 

 

Vi kan på nuværende tidspunkt ikke være helt 

præcise, da det ikke er alle december betalinger 

der er gennemført endnu. Derudover er der 

kommet en tillægsbevilling – denne er ikke helt 

tydelig endnu. Men vi er stadig i underskud. 

Der er kommet en mindre tildeling til service 

og SFO. Det får betydning for det samlede  

budget.  

Vi ser ind i at have mindre at drive skole for – 

både på grund af mindre tildeling og generelle 

lønstigninger hos personalet.  

Vi sidder lige nu og regner på hvad vi har brug 

for af personaletimer for at kunne drive en god 

skole også i det kommende skoleår.  

Når vi har det endelige budget, vil personalet få 

oversigter ud med budget for fag og aktiviteter. 

Vi kender ikke endnu udmøntningen af den  

politiske beslutningen vedr. centralisering af 

teknisk/servicepersonalet.    

 

 

 

    



4. Siden sidst 18:00-18:20 

a) Formanden 

b) Ledelsen 

c) Personalet 

d) Andre 

 

a) Der er kvartalsmøde i Snedsted den 

24.januar. Formanden vil gerne have et 

en eller to andre med. Giv besked til 

Søren, hvis I gerne vil med. 

Næste gang er den 21.marts.  

 

b) Anna skal i gang med sit afsluttende 

modul af sin ledelsesuddannelse. 

Der vil inden længe blive indkaldt til 

LUS og MUS – ledelses udviklingssam-

taler og Medarbejder udviklingssamta-

ler. 

FNOT – National overgangstests. Det 

er et krav, at forældre skal informeres 

om elevresultaterne. Vi venter på en 

skabelon fra ekstern aktør, før vi sender 

resultaterne ud.  

Læringssamtaler – Søren og Anna har 

samtaler med alle klasseteams med af-

sæt i testresultater – faglige og sociale 

samt i den daglige empiri i den kom-

mende periode. 

 

c) I overbygningen er der terminsprøver – 

9.kl lige nu, 8.kl senere på foråret. 

Spændt på fremtiden. Meldinger fra mi-

nisteriet om mere praktik og flere  

Valgfag – hvad betyder det for os, og 

hvad vil den kommunale beslutningen 

om den fremtidige skolestruktur vil 

bringe.  

Personalet ønsker, at der oprettes en 

mappe i Google DREV til dagsordner 

og referater fra skolebestyrelsesmøder, 

hvor de kan se dagsordenen inden mø-

det.      

 

5. Nyansættelser 18:20-18:30 

 

 

Nicolai er ansat som medhjælp i F frem til juni, 

hvor vi forventer at få en ny studerende. 

I SFO er Sofie midlertidigt ansat som medhjæl-

per i stedet for en langtidssygemeldt.  

Nicolai er startet som ny studerende i indsko-

ling og SFO. Han er her frem til juni.  

Derudover har vi pt 3 eksterne vikarer, som            

bruges ved sygdom og andet fravær.  



 

   

 

6. Affaldssortering 18:30-18:40 

 

 

Pedellerne er kommet på med en model til          

affaldssortering på Hanstholm skole der er la-

vet af genbrugsspande.  

I klasserne vil der være 4 spande og der vil 

være opsamlingsstationer fire steder på skolen, 

som elever fra klasserne skal samle klassernes 

affald i sidst på dagen.  

Pedellerne har hentet spande rundt på andre 

skoler, som de vil rengøre. Det betyder, at          

løsningen er både rigtig god for miljøet og til-

med er gratis.  

 

7. Renovering :18:40-18:50 

 

 

I uge 5 startes renovering af indgangspartiet 

ved indskolingen. 

Det betyder, at der i uge 5 og 6 laves alternativ 

indgang til indskolingen og F2. Der kommer 

forældrebesked ud i uge 4. 

 

8. Punkter til næste møde 18:50-19:00 

 

 

Hanstholm skoles samarbejde med SSP.     

Mikkel inviteres med. 

Samarbejdet med Klitmøller Friskole. 

Anti-mobbestrategiplanen.  

 

 

9. Evt. 19:00-19:10 

 

 

Mobning.  

 

 

M.v.h. Søren og Søren 


